

行政總監蘇祐安先生(右)致送感謝狀予本院時任顧問局成員暨戊戌年主席王賢誌先生BBS(左)。
Mr. SU Yau On, Albert (right), Chief Executive of TWGHs, presented a certificate of appreciation to the guest speaker, Mr. Vinci WONG (left), BBS, former Advisory Board Member cum Chairman 2018/2019.



學員積極參與各互動遊戲和討論環節，學習專業司儀知識。

The participants proactively engaged in a range of interactive games and group discussions, acquiring the know-how required to become professional masters of ceremonies.

活動消息 17.11
LATEST NEWS

星級導師課程：專業司儀 Masterclass: Professional Master of Ceremonies

東華三院邀得本院時任顧問局成員暨戊戌年主席王賢誌先生BBS擔任課程導師，為學員分享擔任司儀的專業心得和經驗，並透過互動練習和遊戲，提升學員自信心及掌握專業技巧。

The Group was honoured to invite Mr. Vinci WONG, BBS, TWGHs former Advisory Board Member cum Chairman 2018/2019, to serve as the guest speaker of this masterclass. He shared with the participants his professional insights and experience in being a Master of Ceremonies. Through interactive exercises and games, the participants were able to enhance their confidence and acquire professional skills.



活動消息 26.12
LATEST NEWS

乙巳年文昌啟智禮 Man Cheong Enlightenment Rite 2025

今年的文武廟文昌啟智禮圓滿舉行，眾多善信踴躍參拜，祈求學業蒸蒸日上、名列前茅；工作順利，前程似錦。

This year's Man Cheong Enlightenment Rite at TWGHs Man Mo Temple was held successfully, attracting many worshippers who prayed for academic success and excellence, as well as smooth work and a bright future.



本院前任總理楊國佳先生(左)出席主禮典禮。
Mr. Alexander YEUNG (left), former Directors, officiated at the rite.



青松觀道長為「文昌啟智禮」主持功德科儀。
Taoist priests of Ching Chung Taoist Association of Hong Kong Limited performed the rite.



活動消息 10.11
LATEST NEWS

東華三院研習課程：國家安全教育 TWGHs Training Programme for National Security Education

是次課程由國家安全教育中心多位導師，包括立法會議員何君堯BBS太平紳士及黎棟國GBS, IDSM太平紳士、朱偉明先生MH及李燦榮博士，為逾400位於現場和線上參與的員工講解，以加深其對國家安全的了解。

The training programme was delivered by several instructors from the National Security Education Centre, including Dr. the Hon. HO Kwan Yiu, Junius, BBS, JP, Legislative Council Member, the Hon. LAI Tung Kwok, GBS, IDSM, JP, Legislative Council Member, Mr. CHU Wai Ming, Stephen, MH, and Dr. LI Chan Wing. It was attended by over 400 staff members, both in person and online, with the aim of enhancing their understanding of national security.

行政總監蘇祐安先生(前排左三)與嘉賓講者立法會議員何君堯BBS太平紳士(前排右三)、朱偉明先生MH(前排右二)、李燦榮博士(前排左二)及現場學員合照。
Mr. SU Yau On, Albert (front row, left 3), Chief Executive of TWGHs, posed for a group photo together with guest speakers Dr. the Hon. HO Kwan Yiu, Junius, BBS, JP (front row, right 3), Legislative Council Member, Mr. CHU Wai Ming, Stephen, MH (front row, right 2), Dr. LI Chan Wing (front row, left 2), and participants.

服務焦點 14.11
SERVICE FOCUS

東華三院中學內地升學宣講會 TWGHs Secondary Schools Seminar on Further studies in Chinese Mainland

為讓東華三院屬下中學的升學就業老師，更了解內地升學途徑及發展機遇，前任總理曾慶輝先生(左六)邀得華僑大學及北師香港浸會大學的代表，分享內地高等院校的最新發展及就業機遇，鼓勵學生積極規劃未來。

To enhance the understanding of further education pathways and career opportunities in the Chinese Mainland among TWGHs secondary school career and academic teachers, Mr. TSENG Hing Fai, Felix (left 6), our former Director, invited representatives from Huaqiao University and Beijing Normal-Hong Kong Baptist University. They shared the latest developments and employment prospects in mainland higher education, encouraging students to proactively plan for their future.



行政總監蘇祐安先生(右二)致送感謝狀予國家安全教育中心，由立法會議員何君堯BBS太平紳士(左二)代表接受，並由朱偉明先生MH(左一)及李燦榮博士(右一)陪同。

Mr. SU Yau On, Albert (right 2), Chief Executive of TWGHs, presented a certificate of appreciation to the National Security Education Centre, which was received on its behalf by Dr. the Hon. HO Kwan Yiu, Junius, BBS, JP (left 2), Legislative Council Member, accompanied by Mr. CHU Wai Ming, Stephen, MH (left 1), and Dr. LI Chan Wing (right 1).